
Sak 5: «Elghunden» - Linn Langset 

Hvert år bruker Norske Elghundsklubbers forbund mye penger på trykking/sending av «Elghunden». 

Det ble i 2023 budsjettert med 900.000,- på «Elghunden». Den legges også ut digitalt på forbundets 

side.  

Mitt forslag er at elghunden bør kun være digital, spare den kostnaden og bruke pengene på noe 

annet, dette blir ikke noe billigere med årene(porto). Evt. bør det være en mulighet for medlemmer å 

spesifikt ønske seg bladet tilsendt.  

__________________________________________________________________________________ 

 

Sak 6:  «Hitta älghund» - Linn Langset 

Denne databasen skal være en oppe og fungerende database på kryss og tvers i de nordiske landene. 

Det er pr.dags dato for dårlig oppdatering av hunder inn i databasen og den fungerer ikke optimalt 

pr.dags dato.  

Jeg synes det er ønskelig at medlemsklubber får mer detaljer rundt avtale/kostnader/system o.l .  

Frontes til RS. 

 

Sak 7: IT/forbund – Linn Langset 

Referere til FS møteprotokoll 12/12-2023. 

«Elghundforbundets satsing på IT baserte løsninger vil fremover kreve betydelige økonomiske midler 

for å viderutvikle og drifte systemet. Det bør legges frem for områdeklubben om det kan vurdres en 

økning av medlemskontingenten for å finasnsiere dette.» 

Dette står i budsjettet 2023 fra RS angående IT: 

 

 

 

Jeg synes det skal frontes til RS om at dette må utdypes mer, hva som gjør at det krever betydelig mer 

penger. Nye avlsverktøyet? Datasystem? Programvare?  Pr. dags dato er det kun enkel informasjon 

om at det er inngått en avtale med Aninova om et nytt pilotprosjekt om et digitalt avlsverktøy, men 

hva dette skal inneholde/brukes osv er det ikke noe informasjon om. Det er søkt NKK om støtte fra 

NEKF om 300.000,- til dette.  

 

Mvh 

Linn Langset 

 

 


